



Saint Anthony's Parish *Leamington* *Maronite Catholic Church*

Death Announcement

Brothers and Sisters, Sarkis Youssef Nehmetallah passed away on Sunday, November 18, 2018, at the age 88.

The visitations will take place on Tuesday November 20th, 2018 , from 2:00 PM to 5:00 PM and from 7:00 PM to 9:00 PM, with Parish Prayers at 8:00 PM at Reid Funeral Home, 14 Russel, Leamington, On.

The Funeral Mass for the repose of his soul will be held at Saint Anthony's Church, Leamington on Wednesday, November 21st, at 10:00 AM.

Burial will be at Evergreen Memorial Park
366 Talbot St W, Leamington.

May God rest his soul in Peace and grant consolation to his family and relatives.

انتقل إلى رحمته تعالى المأسوف عليه السيد الفاضل سركيس يوسف نعمة الله مُتَمَمًا واجباته الدينية، عن عمرٍ يناهز ٨٨ سنة وذلك يوم الاحد الواقع في ١٨ تشرين الثاني ٢٠١٨.

يعرض جثمانه في **Reid Funeral Home, Leamington** يوم الثلاثاء الواقع في ٢٠ تشرين الثاني، من الساعة الثانية لغاية الساعة الخامسة ومن الساعة السابعة لغاية الساعة التاسعة مساءً. تُقام صلاة وضع البخور في الساعة الثامنة من المساء نفسه.

تقام مراسم الدفن والجنائز لراحة نفسه يوم الاربعاء الواقع في ٢١ تشرين الثاني الساعة العاشرة صباحاً في رعية مار أنطونيوس الكبير، ليمنغتون.

رحمه الله تعالى وأسكنه في أقداره السماوية ولكم من بعده طول البقاء والصبر والسلوان إلى من فجعوا بفقده.